
Van: 
Aan: 
Onderwerp: 	Oranje hotel procedure rijksmonument 
Datum: 	 donderdag 17 september 2020 09:55:00 

Goedemorgen. 

Net gebeld met 	 van RCE. Het zit zo: 

Voornemen tot aanwijzing als rijksmonument (obv erfgoedwet) komt voort uit een 
verkenning militair erfgoed, ook gestart en afgerond door ministerie OCW. RCE is 
uitvoerende instantie 
Proces is in voorbereidende fase, die bestaat uit vergaren van kennis, bepaling van 
monumentale waarde, gesprekken met belanghebbende partijen. Dat zijn het 
Oranjehotel zelf, de rijksvastgoeddienst en de gemeente Den Haag. VWS is dat niet 
omdat wij niet te maken hebben met de gevolgen van de aanwijzing, die zien op 
verplichtingen omtrent instandhouding en beheer (Oranjehotel) en bescherming tegen 
omgevingsvergunningen die afbreuk zouden doen aan de beschermde status (bv als er 
een groot restaurant op de locatie gevestigd zou worden) en daar gaat de gemeente 
over. 
Op enig moment (waarschijnlijk oktober) gaat de wettelijke termijn lopen. Het 
voornemen wordt dan aan de belanghebbende partijen gestuurd met uitnodiging tot 
zienswijze; 
Ongeveer een half jaar later wordt het OH dan, als alles volgens plan verloopt, 
ingeschreven in het rijkserfgoedregister va RCE. 
De aanwijzing tot rijksmonument betekent dat er voor het OH een 
instandhoudingsplicht ontstaat (onderhoud) en dat procedures omtrent een 
omgevingsvergunning aan strengere eisen moeten voldoen. 
•De aanwijzing brengt ook met zich mee dat het OH instandhoudingssubsidies krijgt van 
RCE en de provincie. 	 stuurt hierover nog info toe. 

Vooral de aanvullende subsidies kan iets betekenen voor (de omvang van) de VWS 
instellingssubsidie. Ik stel voor dat we deze info met 	 delen, zodat hij die bij zijn 
opdracht kan betrekken. 

Groei 

Van: 	 .y_  
Verzonden: vrijdag 11 september 2020 15:20 
Aan: 	 7‘@minvws.nl>; 

@minvws.nl> 
Onderwerp: Oranje hotel procedure rijksmonument 

Geachte mevrouw Iq en meneer 

Van 	 kreeg ik uw naam als zijnde de contactpersonen bij VWS voor het 
Oranje hotel. Het is neem ik aan bekend dat onze minister van plan is het Oranjehotel 
als rijksmonument aan te wijzen. De RCE geeft nu uitvoering aan dat voornemen. Hierbij 
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betrekken wij op voorhand belanghebbenden. Ik denk niet dat VWS belanghebbend is in 
de zin van de Erfgoedwet maar jullie vervullen wel een belangrijke rol als financier heb 
ik begrepen. Er zijn nu vragen over het VWS aandeel en de financiering die van de kant 
van de RCE mogelijk wordt na aanwijzing als rijksmonument. 
Dat is de reden dat ik mail. Wat zijn precies jullie vragen? Misschien kan ik 
eenvoudigweg via de mail antwoorden en anders moeten we hier op een andere manier 
over overleggen. 

Met vriendelijke groet, 

Adviseur Architectuurhistorie 

Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed 
Smallepad 5 1 3811 MG 1 Amersfoort 
Postbus 1600 1 3800 BP 1 Amersfoort 

Ik werk alle dagen van de week. 
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